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Elektrik Mühendisleri Odası (EMO) 
Yönetim Kurulu’nun 27 Temmuz 2022 
tarihinde gerçekleştirdiği basın açık-
lamasında, 2013 yılında Dönemin 
belediye başkanı Melih Gökçek’in 
Ankara’nın akciğeri olarak kabul edi-
len ODTÜ Ormanı’ndan yol geçirilmesi 
üzerine önemli büyüklükte bir orman 
alanının yok olduğu hatırlatılarak, şöy-
le denildi: 

“2017 yılında ise ‘Bilkent-İncek 
Bulvarı Çevre Yolu Bağlantısı Projesi’ 
ile ODTÜ Ormanı’na girilerek ODTÜ’nün 

parçalanarak küçültülmesi için başka bir 
adım daha atılmıştı. Tüm toplum kesim-
lerinden ve Ankaralılardan çok ciddi tep-
ki çeken bu proje, o zaman için durduru-
labilmişti. Geçen zaman içinde üzülerek 
gördük ki, 2021 yılına kadar bekletilen 
bu proje tekrar raftan indirilerek ihale 
edildi. Atatürk Orman Çiftliği’nin kay-
bı, Ankaralılar için önemli bir doğal ve 
kültürel miras alanının yitimine neden 
olmuşken, şimdi bu ihale ile hem ODTÜ 
Ormanı kaybedilecek hem de Ankara`nın 
önemli bir ekosistemi ranta teslim edi-

lecektir.”
Projenin uygulanmasının Gökçek 

politikalarının hayata geçirilmesi 
anlamına geleceğine vurgu yapılan 
açıklama, “Ankara Büyükşehir Belediye 
Başkanı Sayın Mansur Yavaş`ı bilime, 
doğaya ve Ankara`nın ciğerlerine sa-
hip çıkmaya ve iş makinalarını ODTÜ 
Ormanı`ndan çekmeye davet ediyoruz. 
EMO olarak her zaman bilimin, toplu-
mun ve doğanın yanında olacağımızı 
bir kez daha kamuoyuna duyuruyoruz” 
ifadeleriyle tamamlandı. 

Elektrik Mühendisleri Odası (EMO) Yönetim Kurulu, ODTÜ Ormanı`ndan geçmesi planlanan yol projesi için beledi-
yenin iş makineleri ile ODTÜ arazisine girmesine karşı açıklama yaptı. Projenin uygulanmasıyla ODTÜ Ormanı’nın 
kaybedileceğine dikkat çekilen açıklamada, Ankara Büyükşehir Belediye Başkanı Mansur Yavaş’a iş makinalarını ODTÜ 
Ormanı’ndan çekme çağrısı yapıldı. 

Rantı Değil, Bilim 
ve ODTÜ Ormanı’nı 
Savunuyoruz
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